
Arbejdsudvalgets beretning for 2017 
 

Året 2017 har været meget stille. Indtil dato ingen problemer. 
Selv om vi har fået en del regn, til tider meget har vi ikke haft oversvømmelser. 

Drænledningerne har fungeret tilfredsstillende. Vi har som sædvanlig haft den år-
lige spuling af samtlige ledninger tilbage i foråret og der var intet at bemærke. Jeg 

har nogle gange i løbet af året, i forbindelse med regnvejr, løftet dæksler, og der 
var ikke opstemning i brøndene.  

 
Bestyrelsens arbejdsmøder har fortrinsvis foregået per telefon og mail og et par 
gange har vi, der har været derude samtidig, lige stukket hovederne sammen til 

en kort snak.  
 

Sidste år fik bestyrelsen bemyndigelse til at arbejde på en sammenlægning med 
Søndre Klegod grundejerforening. Vi har i årets forløb haft et par møder med  

Susanne Just, der af Grundejerforeningen er udpeget til at være deres repræsen-
tant. Disse møder har resulteret i et udkast, der overordnet beskriver, den mulige 

overgang og videre administration af Søndre Klegod Drænforening under Søndre 
Klegod Grundejerforening. 

Udkastet vil senere blive præsenteret på dette møde og forhåbentlig blive god-
kendt, så sammenlægningen kan foretages i år 2018. 

  
I arbejdsgruppen har der været snakket en del omkring fremmøderne til disse år-

lige arbejdsmøder og bestyrelsens aldersmæssige sammensætning. 
Vi er jo alle lidt grå i toppen, og vi kan se et problem i de kommende år med at få 
strikket en bestyrelse sammen. Derfor anbefaler vi i Arbejdsgruppen på det kraf-

tigste, at der stemmes for en sammenlægning med Søndre Klegod grundejerfor-
ening, som beskrevet i det nævnte udkast.    

 
 

Arbejdsudvalget oktober 2017  
 
Ruth Bak KD 41 ruth.bak@icloud.com  

Inger Pedersen NF 40  ingerogaage@gmail.com  
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